
 
 
 
 
 

 
 
Betreft : Verslag ledenvergadering  
Datum : zaterdag 25 maart  2017 
Plaats : De Stolp Apeldoorn 
Aanw. : naar schatting 30 leden  
Bestand : 2017-03-25-verslag algemene ledenvergadering 
  
 
01. Opening.  

Henk heet iedereen van harte welkom en verwijst naar markante momenten in het afgelopen jaar. 
Hoewel het helaas niet gelukt is ijs te maken, is daarvoor wel veel werk verzet. Ondanks een 
teruglopend ledenaantal is DNIJ financieel gezond en blijkt dat zij kan terugvallen op veel vrijwilligers.  
Op 1 april vieren we ons 90 jarig bestaan. 
 
Het bestuur heeft besloten Pieter Jansen en Abe Versloot (beiden afwezig) tot erelid te benoemen. 
 

02. Bestuur: Huidig Voordracht 
- Voorzitter Henk Veneman prolongatie 
- Penningmeester Herman Bakker prolongatie 
- Secretaris Rik vd Bussche Hans Kreuwel 
- Coördinator Skeeleren Gert Westerink prolongatie 
- Coördinator Schaatsen Mark Schellinger  Frits Kwak 
- Sponsoring vacant Helmich vd Kolk 
- Coördinator Kunstrijden vacant Monique Plas 
Rik stopt als penningmeester omdat zijn binding met DNIJ is afgenomen. Mark stopt vanwege 
tijdgebrek met zijn bestuursfunctie. Frits neemt de rol als coördinator schaatsen in het bestuur over. 
Mark blijft met Guus Swagemaker betrokken bij de ijsbaan Het Loo. Helmich heeft zich het afgelopen 
jaar al ingezet om de sponsoring nieuw leven in te blazen en Monique is de link naar het kunstrijden 
geworden. Hiermee zijn alle bestuursfuncties weer bezet.  
De voordrachten door het bestuur worden door de leden aanvaard. Er waren geen tegenkandidaten.  

 
03. Verslag ledenvergadering 20 maart 2016 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd 
 

04. Financieel verslag/begroting    
Verslag Kascommissie  (Anita Schreuder en Ewald Fortuin) 
Bij afwezigheid van Ewald heeft Anita de controle alleen gedaan. De kascommissie is akkoord met de 
financiële verantwoording; deze was overzichtelijk en duidelijk. Wel dienen voor een goede financiële 
toekomst twee zaken structureel te worden aangepakt. Het aantal leden moet terug naar het oude 
niveau, en de inkomsten uit sponsering moet zo mogelijk jaarlijks een bijdrage leveren. 
De penningmeester wordt decharge verleend.  

 
Verslag over het boekjaar 2016  (door de penningmeester (afwezig)) 
Het jaar 2016 gaf een tekort van € 3.800 terwijl een overschot van € 1.600 begroot was. 
Dit verschil is te wijten aan minder inkomsten uit contributie, geen inkomsten uit sponsoring, 
contributie voor de KNSB die hoger uitviel en dan begroot en een extra factuur voor clubwedstrijden,  

 



 
 
 
 
 

 
terwijl aan de andere kant voor opleidingen niets is uitgegeven. 
- Contributie bracht ca. € 2.000 minder op door fors teruglopend ledenaantal. 
- Geen sponsorinkomsten waar op € 2.000 gerekend was. 
- De contributie die DNIJ voor elk lid moet afdragen is in totaal € 600 hoger uitgevallen 
- Extra uitgaven van ca. € 3.000 voor baankaarten, omdat het Gewest door geldproblemen de nota 
voor baankaarten 2016/2017 in één keer betaald wilde hebben terwijl dat in voorgaande jaren in drie 
termijnen kon. Dit heeft alleen invloed op boekjaar 2016. 
De rest van de inkomsten en uitgaven geven kleine verschillen te zien, zowel positief als negatief. 
Voor 2017 wordt een overschot van ca. € 1.000 verwacht. 

 
Opmerkingen, vragen uit de zaal 
Door afwezigheid van Herman ontbreekt de begroting; deze gaat nog voor commentaar naar de 
leden. 
Er is geen geld uitgegeven aan opleidingen: eigenlijk moet je dat als negatief beoordelen! 
Vanwege wanbeleid bij het Gewest: de mogelijkheid om bestuurders aansprakelijk te stellen loopt 
nog. 
Inkomsten uit sponsoring: Helmich geeft aan dat op jaarbasis nu € 5.500 is toegezegd.  

 
Verkiezing nieuwe Kascommissie 
- Jolanda Wassens  (1e jr) 
- Anita Schreuder      (2e jr) 

 
05. Toekomstplan 

Hans geeft een presentatie van het Toekomstplan. Na de start op de vorige ALV is met leden en oud 
bestuursleden gesproken over sponsoring, de kledingcommissie en de ontwikkelingen rond de 
(ijs)baan. Ook met de gemeente zijn verschillende gesprekken gevoerd over de mogelijkheden om ijs 
te maken op onze combibaan. Dit leverde veel aandachtspunten op voor het toekomstplan.  
Op hoofdlijnen willen we werken aan de volgende ambities: 
 
Sport: Het verder ontwikkelen van de disciplines; schaatsen, skeeleren en kunstrijden en de hier 
onder vallende trainingsgroepen (jeugd, junioren, recreanten, wedstrijd, marathon). Een consistente 
en herkenbare manier van trainingsbegeleiding en een bijdrage leveren aan de wedstrijdstructuur in 
Deventer   
Vereniging:  Het versterken van het verenigingsgevoel door gericht vrijwilligersbeleid, verenigings-
brede activiteiten en verbetering van de interne communicatie. Een grotere herkenbaarheid van DNIJ 
in de regio door versterken sponsoring, externe communicatie en gerichte publiciteit.   
Accommodatie:  Werken aan een baan in eigen beheer, die naast skeeleren ook geschikt is als 
natuurijsbaan voor alle Apeldoorners. Daarbij actief op zoek naar mogelijkheden om de huidige baan 
en locatie beter te benutten. Actief werken aan een grotere clubaccommodatie.   
 
Het Toekomstplan zat bij de vergaderstukken en is via de website in te zien.  
Vragen of reacties graag via secretaris@dnij.nl, of via een van de andere bestuursleden. 
 

06. Verantwoorde voeding: Diëtiste Audrey Kleinbussink 
 
07. Mededelingen: 
 - Terug-en vooruitblik op het schaatsseizoen/skeelerseizoen 
 - Bedanken trainers     

- Evenementenkalender op site         
 

08. Uitreiking Talentenbokalen 
  
09. Rondvraag  

 
 



 
 
 
 
 

 
10. Sluiting  
 
 Henk sluit de vergadering en bedankt iedereen voor de aanwezigheid. Aansluitend is er nog de 

mogelijkheid Chinees te eten. 
 
 


